
 
 
 

Distriktsstyrelsemöte 3 
 

Datum: 2020-05-31 
 
Plats: Skolhuset, Kammakargatan 13 

 
Närvarande: Linnea Ahdenkari 

Amanda Ahlgren  
Ludwig Andersson  
Alexander Broberg Olsson 
Liv af Donner 
Madeleine Friberg Ahlm 
Klara Gäfvert 
Matilda Hellgren 
Daniel Kevesäter 
Daniela Marovic 
Anton Nyman 
Ida Oscarsson 
Signe Wolf 

 
Anmält förhinder:  

 
Adjungerade:  

 
Bilagor: Bilaga 1 - Förslag på föredragningslista 

Bilaga 2 - Beslutsunderlag RÅM 
Bilaga 3 - Minnesanteckningar AU 
Bilaga 4 - Minnesanteckningar VU 
Bilaga 5 - Minnesanteckningar OU 
Bilaga 6 - Minnesanteckningar EU 
Bilaga 7 - Arbetsordning 
Bilaga 8 - Mallar för styrelsen 
Bilaga 9 - Förslag på kontaktlokalavdelningar 

 
 
 
 

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 



 

1. Mötets öppnande 

Sittande distriktsordförande Signe Wolf förklarade mötet för öppnat 14:00. 
 

2. Bön eller Psalm 

Madeleine Friberg Ahlm ledde styrelsen i bön. 
 

3. Val av mötesordförande 
 
Distriktsstyrelsen beslutade  
att välja Signe Wolf till mötesordförande. 
 

4. Val av mötessekreterare 

Distriktsstyrelsen beslutade  
att välja Amanda Ahlgren till mötessekreterare för punkt 1-13. 
att välja Ludwig Andersson till mötessekreterare för punkt 13-20. 
 

5. Val av mötesjusterare och adjungerade 
 
Distriktsstyrelsen beslutade  
att välja Anton Nyman till mötesjusterare. 
 

6. Mötets beslutanderätt 
 
Mötet var kallat i tid och fanns beslutsmässigt eftersom att vi var fler än 7 på plats vilket står i våra 
stadgar.  
 

7. Fastställande av föredragningslista 
 
Föredragningslistan fastställdes med viss korrigering, bland annat att lägga till RÅM som punkt (Se 
bilaga 1 & 2).  
 

8. Lägesrunda 
 
Ledamöterna berättade hur de mådde, alla mår bra men är lite trötta efter styrelsehelgen och dess 
intryck.  
 

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 



 
9. Föregående protokoll 

 
Distriktsstyrelsen beslutade  
att bordlägga protokollet för DS2.  
 

10. Rapporter 
 

a. Förbundet 
 

Signe Wolf rapporterade att Riksårsmötet år 2020 kommer ske digitalt på grund av de rådande 
omständigheterna. Alla distrikt var enade med att de enskilda distrikten ska träffas under RÅM för att 
kunna diskutera och bolla ideér. Alla Stockholms ombud kommer vara samlade i biskopsvåningen där 
ombuden får delta på riksårsmötet gemensamt. 
 
Madeleine Friberg Ahlm och Signe har varit kort på distriktsordförandesamling där de hälsade på 
andra distriktsordförande och bekantade sig med dem.  
 

b. Kansliet 

Signe rapporterade att kansliet kommer gå på semester den andra veckan i juli i ungefär fyra veckor. 
Kansliet kommer spendera kommande vecka i skolhuset då de ska städa ur lokalen eftersom vi ska 
flytta ut. 
 

c. Stiftet 

Signe berättade att hon haft kontakt med Solveig på stiftet om samarbetsavtalet.  

d. Arbetsutskottet (AU) 

Signe berättade om förändringarna i lokaler utifrån stiftets beslut om att inte längre hyra skolhuset. De 
flesta mötena ska ske på kansliet men verksamhet får inte äga rum på stiftskansliet. Om fallet är att vi 
ska bedriva verksamhet som exempelvis SKUSS kvällar bör vi kontakta stiftet i tid då de kommer stå 
för lokal. Adolf Fredriks församling har en lokal där vi kommer kunna ha våra evenemang. 
 
Arbetsutskottet (AU) har haft ett möte där de diskuterade styrelsehelgen samt pratade om riksårsmötet 
(Se bilaga 3). 
 

e. Verksamhetsutskottet (VU)  

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 



 
Ida Oscarsson framförde information kring VU1 och gick igenom vilka som ska planera vilka projekt. 
Husarö minior/junior och Ljuspunkt sommar är inställt, vilket gör att VU inte har så mycket arbete 
under sommaren (Se bilaga 4). 

f. Organisationsutskottet (OU) 

Sammankallande för organisationsutskottet, Ludwig Andersson, berättade om OU1 där utskottet förde 
diskussioner kring mallar och policys (Se bilaga 5). 

g. Internationella utskottet (IU) 

Sammankallande Rebecca Lundberg har föreslagit att utskottet ska göra videos om globala tips under 
sommaren så medlemmarna blir peppade samtidigt som vi erhåller engagemang. 

h. Ekonomiutskottet (EU) 

Madeleine berättar att de pratade om budgeten 2020 och gick igenom Visma på senaste mötet (Se 
bilaga 6). 

i. Friluftsutskottet (FU) 

Klara Gäfvert och Anton Nyman berättade att uppbyggnaden gick bra. FU var intresserade av att ta 
emot styrelsen någon helg i sommar på Husarö. 

j. Lokalavdelningsbesök 
 

Matilda Hellgren och Linnea Ahdenkari har besökt finska församlingen och berättade hur det gick. De 
var intresserade av att umgås och delta på viss verksamhet. 
 

11. Beslutsuppföljning 
Styrelsen tog på förra mötet beslut om de olika utskotten samt teckningsrätt vilket nu är ordnat i alla 
system. 

 
12. Bordlagda frågor 

Inga bordlagda frågor fanns.  
 
13. Arbetsordning 
 
 

Distriktsstyrelsen beslutade 
att anta arbetsordningen enligt det förslag som vi bearbetat fram. (Se bilaga 7). 
 

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 



 
14. Mallar för styrelsen 
 

Daniel Kevesäter föredrog punkten angående mallar om kallelse, möteshandlingar, beslutsunderlag 
och reservation (Se bilaga 8). 
 
Distriktsstyrelsen beslutade  
 
att anta mall för kallelse till DS-möten.  
att anta mall för möteshandlingar till DS-möten.  
att anta mall för beslutsunderlag till DS-möten.  
att anta mall för reservation mot beslut på DS-möten. 
 
 

15. SKUSS och Covid-19 
 

Styrelsen gick igenom hur Covid-19 påverkar SKUSS. Husarö junior/minior samt Ljuspunkt sommar 
har blivit inställt pga rådande situation.  
 

16. Kontaktlokalavdelningar 
 

Ludwig Andersson föredrog punkten och informerade DS om vem som har vilket lokalavdelning (Se 
bilaga 9). 
 

17. RÅM 2020 
 

Distriktsstyrelsen beslutade  
att uppdra åt AU att fylla eventuella ombuds- och ersättareplatser till riksårsmöte 
2020.  
 

18. Personalfrågor 
 

Signe föredrog punkten och berättade om personalsituationen på SKUSS kansli.  
 
 

19. Övriga frågor 
 

OU tog upp en fråga angående rutin för mötesjusterare och mötessekreterare.  
 
 
 

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 



 
 
Vi bestämde även en möteskalender för DS-möten under året: 
2020-08-25,  
2020-10-01, 
2020-10-26,  
2020-11-19,  
2020-12-11,  
2021-1-22-24 (Propphelg),  
2021-02-15,  
2021-03-17,  
2021-04-12.  
 

20. Nästa möte 
 

Nästa möte är den 25 augusti.  
 

21. Mötets avslutande 
 

Signe Wolf förklarade distriktsstyrelsemöte 3 för avslutat 16:35. 
 
 

Mötesordförande Mötessekreterare Mötessekreterare Mötesjusterare 
 

 ______________ ______________ ______________ ____________ 


